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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

11. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 27.1.2016 ob 17. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, Marija Sarjaš, Ivan Rajtar, Dominik Horvat, Vladimir Žalik, mag. Marija Horvat,  
Anton Radman, Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
Odsotna člana OS: Dušan Utroša in Anton Horvat. 
Ostali prisotni:  Jožica Cigan, Stanko Lebar in Milena Antolin – občinska uprava, Andrej Bedek – Vestnik in Petra 
Kranjec Milanov – Radio Murski val. 
 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko nadaljuje z 
delom, zato je pod  
 
Ad/2 
predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 11. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2016, 
5. Obravnava in sprejem Odloka o priznanjih Občine Črenšovci, 
6. Tekoče zadeve: 

- imenovanje člana v Komisijo za spremljanje romske skupnosti v Občini Črenšovci, 
7. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 
 
Člani OS so soglašali s predlaganim dnevnim redom. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
22.12.2015. 
 
Jožica Cigan je predlagala, da se na podlagi opozorila svetnika Dušana Utroša, zapisnik 10. seje OS dopolni v 
Ad/3 in sicer, da je župan člane OS, na podlagi informacije prejete s strani Dušana Utroša, seznanil, da je sklep o 
izbiri dobavitelja nabave gasilskega vozila za potrebe PGD Črenšovci dokončen. Izbrano je podjetje WEBO 
d.o.o., končna vrednost znaša 229.900,00 EUR. 
 
Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani OS soglasno potrdili zapisnik 10. seje Občinskega sveta Občine 
Črenšovci, ki je bila 22.12.2015 s predlagano dopolnitvijo. 
 
Ad/4 
Župan je predstavil predlog proračuna Občine Črenšovci za leto 2016 in ob tem povedal, da je sestava proračuna 
bila najtežja v 21. letih zaradi sredstev, ki so na razpolago. Povprečnina znaša  522,00 EUR. To pa občini 
zagotavlja komaj izvajanja obveznih nalog, zmanjkuje pa sredstev za investicije s tem pa nezadovoljstvo med 
občani. Občine so opozarjale in zahtevale višjo povprečnino, vsaj 536,00 EUR, čeprav bi po realnih izračunih 
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potrebovale 652,00 EUR a žal pogajanja niso bila uspešna. Tako iz naslova primerne porabe občini ostaja na 
razpolago 2,129.932,00 EUR sredstev upoštevajoč podatek, da nas je 4162 prebivalcev v občini. S predvidenimi 
lastnimi prihodki in zagotovljenimi zunanjimi viri ter z upoštevanjem neporabljenih sredstev iz leta 2015 znaša 
proračun 2,757.686,32 EUR. Ob upoštevanju teh dejstev vseh podanih predlogov ni bilo možno upoštevati pri 
pripravi predloga proračuna.  Podrobneje je obrazložil predvidene prihodke in odhodke. Skupno je v proračunu na 
razpolago 2,719.636,32 EUR za financiranje tekočega in investicijskega dela. V načrtu financiranja se zagotavlja 
še 38.050,00 EUR za odplačilo glavnice dveh dolgoročnih kreditov najetih v letu 2015. Predstavil je investicijske 
odhodke ter transfere katerih fond je v letošnjem letu skromen. Predlagal je, da 164.813,32 EUR ostane v 
predlogu nerazporejenih. O namembnosti porabe teh sredstev bo odločal OS v okviru treh alternativ in sicer: da 
se sredstva namenijo za t.i. proračunsko rezervacijo, ki se porabi za namen sofinanciranja med letom odobrenih 
projektov, da se odplača dolgoročni kredit, ki je najmanj ugoden in s tem sprosti limit oz. kvota eventualnega 
nadaljnjega zadolževanja za izvajanje konkretnih projektov ali da se sredstva porabijo za različne predloge 
investicijskih vlaganj, predlaganih s strani svetnikov in ostalih porabnikov proračunskih sredstev.     
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da bi si zaposleni na medobčinskem inšpektoratu morali z ukrepi oziroma 
globami, ki so jim na voljo, zaslužiti plačo.  
 
Župan je pojasnil, da smo že ob ustanovitvi medobčinskega inšpektorata zapisali, da nam ni cilj občane oglobljati 
ampak jih osveščati. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da ima pomisleke glede zmanjševanja materialnih sredstev šolam, 
saj  šole že zdaj komaj shajajo s sredstvi, ki so bila že v lanskem letu zmanjšana. Povedala je, da v materialne 
stroške niso vračunani servisi klimatskih naprav in filtrov, ki pa za šolo pomenijo dodatni strošek. Prav tako niso 
upoštevani  povečani stroški za porabo električne energije na račun ogrevanja. Glede obogatitvenih programov je 
bila mnenja, da se sredstva šolam ne bi zmanjševala prav tako ne financiranje tujega jezika in sredstva za 
jelkovanje.  Predlagala je, da bi se v letošnjem letu asfaltiralo parkirišče pri slačilnicah v Črenšovcih, ki ga 
uporabljajo zaposleni Osnovne šole v Črenšovcih. Sedaj je sicer gramozirano vendar pa se ob dežju naredijo 
luknje in mlake. Vaški odbor Srednja Bistrica, katerega predsednica je, predlaga obnovo kapele, ki je najstarejši 
sakralni objekt v občini. Vrednost sanacije bo posredovana.    
 
Župan je pojasnil, da je njegov predlog, da bi se odločili samo za eno vrsto obdarovanja v mesecu decembru, 
jelkovanje ali miklavževanje, saj je v decembru toliko obdarovanj, da otrokom več nič ne pomenijo.   
 
Meri Horvat, članica OS, je vprašala, zakaj ni v proračun vključeno nič za romsko naselje v Trnju. 
 
Župan je povedal, da so na razpolago še nerazporejena sredstva v višini 164.000,00 EUR, o katerih bo odločal 
OS.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da ga veseli, da je v proračun vnesena izgradnja pločnika na Gornji Bistrici, 
katerega predlogi izhajajo že od leta 2013 in predlagal, da bi se pločnik zgradil vse od hišne številka 1. Pri 
izgradnji pločnika se postavlja vprašanje ali izgradnja pločnika ali kolesarske steze. Predračunska vrednost 
investicije se mu zdi visoka, 165.000,00 EUR za dolžino 840 m. Predlagal je, da bi se odkupilo zemljišče pri 
cerkvi na Gornji Bistrici, ki bi služilo parkirišču in za izgradnjo katerega bi se lahko uporabil tudi material, ki bo 
nastajal kot višek pri izgradnji pločnika. Sredstva bi se našla od prodaje zemljišč v lasti občine. Lastnik zemljišča 
ima namero prodati zemljišče in lahko se pojavi kakšen drugi kupec. Glede na to, da je na parceli locirano tudi 
prečrpališče lahko nastanejo problemi. 
 
Župan je pojasnil, da je cenitev zemljišča pri cerkvi opravljena. Realno vrednost izgradnje pločnika pa bo pokazal 
razpis. Dolžina se bo preverila. 
 
Marija Sarjaš, članica OS, je vprašala v kakšni višini se planirajo sredstva za praznovanje dneva žena. 
 
Milena Antolin, računovodkinja, je povedala, da so sredstva planirana v višini lanskega leta. Osnova za razdelitev 
po vaseh pa je število prebivalcev. 
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Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da bi župani slovenskih občin morali skupaj z Združenjem občin Slovenije 
in Skupnostjo občin Slovenije pritisniti bolj na vlado glede zneska povprečnine. 
 
Župan je povedal, da se je poskušalo na vse možne načine.  Z zmanjševanjem sredstev občinam bo en del občin 
naravno odmrl, ker so že zdaj podhranjene. To je najbrž cilj vlade. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da ga veseli, da bo prek javnih del zopet nekaj občanov dobilo zaposlitve. 
Podpira, da se v proračunu zmanjšajo sredstva za politične stranke, podpira izgradnjo pločnika na Gornji Bistrici 
in signalizacijo na križišču Trnje – Odranci. Če bomo preprečili samo eno nesrečo je to že veliko. Zaveda se, da 
je potreba po nabavi gasilskega vozila  oziroma gasilske cisterne potrebna. To je nesporno, vendar se mu zdi 
delež občine v višini 90 % nekorekten. Mnenja je, da bi financiranje dodatnega program in poučevanja tujega 
jezika moralo ostati saj se s tem pomaga tudi staršem, otroci pa pridobijo dodatno znanje. Predlagal je, da 
nerazporejena sredstva rezerviramo za določene projekte, v primeru, da kaj ostane pa uporabimo za odplačilo 
dolga – kredita. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da je na 8. seji OS bila podana pobuda, da se istočasno ob urejanju 
signalizacije na križišču Trnje – Odranci ureja signalizacija tudi na križišču na Srednji Bistrici in predlagal, da se 
oba projekta peljeta paralelno. Pojasnil je, da je pri nabavi gasilskega vozila bilo izglasovano financiranje v višini 
90 %, vendar pa tudi, da se morebitna finančna sredstva iz državnih virov, ki jih pridobi investitor vrnejo v 
proračun Občine Črenšovci. Tako, da sofinanciranje ne bo 90 %. Povedal je, da je PGD Črenšovci tik pred 
nabavo šasije. Glede DDV je pojasnil, da se pri nabavi niso vpletali v vode davčnega zavezanca. Potrebno je 
imeti v vidu tudi, če je društvo davčni zavezanec, kaj prinese in kaj odnese vključitev v sistem DDV. Predlagal je, 
da članom OS poda pojasnilo predsednica NO ga. Aleksandra Ribarič, ki je tudi članica PGD Črenšovci.  
 
Aleksandra Ribarič,  predsednica NO, je kot članica PGD Črenšovci pojasnila, da je v društvu potekala debata ali 
postati davčni zavezanec ali ne. Glede na to, da je PGD nima pridobitne dejavnosti oziroma nekaj malega ne 
more postati 100 % davčni zavezanec, torej  se vstopni DDV lahko odbija le v določenem % glede na razmerje 
prihodki – odhodki. V PGD Črenšovci je delež pridobitnih dohodkov le 15 % oziroma v znesku 3.000,00 EUR.  
Torej si vstopnega davka ne bi mogli odbiti v višini 41.000,00 EUR ampak v višini 6.200,00 EUR. Glede na to, da 
pa morajo biti v sistemu DDV 5 let ne vidijo pozitivne strani, da se vključijo v sistem DDV. 
 
Župan je povedal, da vstopa v DDV sistem ne more komentirati, ve pa, da so nekatera društva vključena in si ob 
nabavi opreme odbijajo vstopni DDV. Generalno gledano je investicija velika. Takšno je mnenje tudi občanov. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je vprašal ali je v letošnjem planu signalizacija na križišču na Srednji Bistrici, saj 
je na eni prejšnjih sej, kot je povedal že svetnik Boris Kreslin, bilo predlagano, da se peljeta investiciji signalizacije 
istočasno. Soglaša z zmanjševanjem sredstev društvom. Vprašal je ali se lahko redar v sklopu medobčinskega 
inšpektorata koristi na prireditvah, ki jih organizirajo društva.  
 
Župan je pojasnil, da je planirano, da bo signalizacija na križišču na Srednji Bistrici vključena v projekt izgradnje 
pločnika. Za opravljanje redarstva na javnih prireditvah mora zagotavljati varnost služba varovanja kar pa ni v 
pristojnosti medobčinskega inšpektorata. 
 
Predlog proračuna bodo obravnavali odbori občinskega sveta. Po opravljenih sejah bo o proračunu razpravljal 
OS.  
 
Ad/5 
Jožica Cigan je predstavila predlog Odloka o priznanjih Občine Črenšovci. Bistvo novega odloka je, da se podeli 
letno lahko le ena nagrada občine, do sedaj je bilo možno podeliti tri nagrade. Nagrada se lahko podeli 
posamezniku ali pravni osebi le enkrat. Nagrada se ne podeli, če za to ni pogojev Predlagana je tudi sprememba 
pri višini denarne nagrade in sicer, da dobitnik občinske nagrade prejme denarno nagrado v višini trikratnega 
povprečnega mesečnega neto osebnega dohodka na zaposlenega v Republiki Sloveniji v preteklem letu. V 
sedanjem pravilniku je določeno, da fizična oseba dobi denarno nagrado v višini enega povprečnega mesečnega 
neto osebnega dohodka na zaposlenega v Republiki Sloveniji v preteklem letu, pravna oseba pa v višini 
trikratnega  povprečnega mesečnega neto osebnega dohodka na zaposlenega v Republiki Sloveniji v preteklem 
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letu. Sedaj pa so dobitniki nagrade izenačeni. Odlok vsebuje še nekaj drugih popravkov. Nagrada se podeli na 
osrednji prireditvi ob občinskem prazniku Občine Črenšovci. Nagrado podeli župan. 
 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je člane OS 
seznanil, da je predlog odloka obravnavala komisija in ga posredovala OS v sprejem.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je bil mnenja, da bi nagrada bila v višini trikratnega povprečnega mesečnega 
neto osebnega dohodka na zaposlenega v Republiki Sloveniji v preteklem letu saj  bo tako imela večji pomen in 
vrednost. Soglaša tudi s tem, da se med nagrajenci, fizičnimi osebami in pravnimi osebami ne dela razlik v višini 
denarnega izplačila. 
 
Razprava je bila zaključena. Člani OS so soglašali, da se v odlok vključi II. varianta, ki določa, da dobitnik 
občinske nagrade prejme denarno nagrado v višini trikratnega povprečnega mesečnega neto osebnega dohodka 
na zaposlenega v Republiki Sloveniji v preteklem letu. 
 
Nato je bil soglasno sprejet SKLEP štev. 0320-11/2016-71: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o priznanjih Občine Črenšovci. 
 
Ad/6 
Župan je člane OS seznanil, da  je član Komisije za spremljanje romske skupnosti Štefan Kovač iz Trnja 155/a 
odstopil od članstva v komisiji in ker iz romskega naselja v Trnju ni kandidata, ki bi želel delovati v komisiji, se na 
predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga novi član in sicer Anton Kovač iz 
Črenšovec, Prekmurske čete 140.  
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-11/2016-72: 
V Komisijo za spremljanje romske skupnosti se imenuje Anton Kovač iz Črenšovec, Prekmurske čete 
140. 
 
Ad/7 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja,  je povedal, da je 
komisija na seji obravnavala vloge za pokroviteljstva Občine Črenšovci in ob tem bila presenečena nad 
informacijo, da sredstva za lanske vloge, ki se obravnavajo gredo iz letošnjega proračuna. Iz leta 2015 so ostala 
sredstva za ta namen, ki se pa niso izkoristila. Komisija je predlagala tudi spremembo Pravilnika o dodelitvi 
proračunskih sredstev za sofinanciranje pokroviteljstva in prireditev v Občini Črenšovci in sicer v 5. členu kjer bi 
se rok za obravnavo vlog iz 30 dni podaljšal na 90 dni.  Omenjeni člen naj se dopolni, da mora komisija vse 
vloge, ki prispejo najpozneje do 15. decembra obravnavati še v tekočem letu.   
 
Župan je pojasnil, da smo v letu 2015 imeli likvidnostne težave, saj smo sredstva zalagali za vodovod. Pri 
razdelitvi sredstev komisije se mu zdi visok znesek za 8. posvet in srečanje članic gasilk Pomurske regije glede 
na predloge iz lanskega leta. 
 
Anton Radman, član OS in član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedal, da je na 
srečanju bil prisoten kot predstavnik Občine Črenšovci in glede na to, da je srečanju prisostvovala tudi ministrica 
za obrambo RS ga. Andreja Katič ter da je bilo čez 300 udeleženk je znesek donacije realen. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je predstavil predlog svetniške skupine NSi o ureditvi avtobusnih postajališč po 
celotni občini Črenšovci. Čeprav se javni prevoz uporablja v manjšem obsegu, pa ga še vedno uporabljajo 
predvsem starejši ter dijaki in prav ti so najbolj ranljive osebe zato jim moramo zagotoviti ustrezna avtobusna 
postajališča in sicer:  zagotovljeno streho, prostor za odlaganje koles, koše za odpadke, varno in uporabnikom 
prijazno prometno infrastrukturo, vzporednost postajališč na obeh straneh ceste, okvirjen vozni red na vseh 
postajališčih.  
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da so s strani občanov bile dane pripombe na avtobusni postajališči 
v Črenšovcih, ki sta ena od druge oddaljeni kar precej in predstavljata problem predvsem pri starejših občanih, še 
posebej, če se pripeljejo do postaje s kolesom in se morajo potem vračati nazaj.  
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Župan je povedal, da se bo pridobila informacija o pogojih postavitve avtobusnih postajališč in se proučila pobuda 
svetniške skupine. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da je s strani predsednika PGD Črenšovci izrečena prošnja za podelitev 
pooblastila županu Občine Črenšovci  za podpis pogodbe o nakupu gasilskega vozila. Nadalje je vprašal kako to, 
da predsednica NO ni upravičena do sejnine kadar je prisotna na seji OS. Predlagal je, da bi člani OS zapisnik s 
seje  prejeli npr.  v 10 dneh in ne šele ob sklicu seje, ker se v tem času že pozabi kaj je bilo na seji povedano. 
Opozoril je, da bi bilo potrebno obnoviti zapis spominske table na Hancovi hiši v Trnju in spomenik pri gramoznici 
v Črenšovcih ter vprašal kako je z nadaljevanjem sprehajalnih poti ob Črncu. 
 
Župan je povedal, da je že predsedniku PGD Črenšovci pojasnil, da ne bo podpisnik pogodbe o nabavi Občina 
Črenšovci. Predsednica NO je upravičena za izplačilo sejnin za opravljene seje oziroma prisotnost na sejah NO. 
Kot predsednica NO je v skladu s poslovnikom vabljena na vse seje OS, vendar do sejnin v primeru 
prisostvovanja na seji ni upravičena, saj ni članica občinskega sveta. Hancova hiša v Trnju ima novega lastnika in 
brez njegove privolitve nimamo dostopa na parcelo. Ob njegovi prisotnosti se lahko spominska plošča pogleda. 
Glede sprehajalnih poti ob Črncu je bilo že povedano, da so zemljišča kjer bi se pot nadaljevala v privatni lasti in 
nekateri lastniki so že povedali, da ne dovolijo posega na njihova zemljišča. 
 
Jožica Cigan je povedala, da je zapisnik posredovan članom OS v skladu s poslovnikom, torej z vabilom kot 
gradivo, ki je uvrščeno na dnevni red.  
 
Vladimirja Žalika, člana OS, je zanimalo kaj je s sanacijo Suhega črnca v Žižkih oziroma ali se bo nadaljevala. 
Nadalje je predlagal, da se pred odpravo napak na izgradnji vodovodnega omrežja obvesti člane vaškega odbora 
Žižki 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je opozorila na problematiko vodovodne inštalacije v šoli, saj včasih vode 
zmanjka, spet drugič priteče iz pip vroča voda. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je bil mnenja, da se ob pregledu vodovodnega omrežja ne bi smel opraviti prevzem, če 
napake niso bile odpravljene oziroma ugotovljene. Ogromno napak je bilo narejenih, ki še vedno niso odpravljene 
oziroma čeprav je minilo že kar nekaj časa ni opazil, da bi se kaj saniralo, predvsem bankine in na nekaterih 
mestih štrleče cevi, ki bodo predstavljale problem upravljavcu cest ob morebitnem pluženju. 
 
Župan je pojasnil, da se bodo zadeve sanirale, da pa je bilo potrebno potrditi, da so dela opravljena zaradi 
nakazila  sredstev. V primeru, da se ugotovljene napake ne odpravijo je možnost aktiviranja bančne garancije kar 
pa ni v interesu nobene stranke. 
 
Miha Horvat, član OS, je postavil vprašanje glede Knjižnice v Lendavi, saj je bil šokiran, ko je na Supervizorju 
videl, da je Občina Črenšovci v času od 2003 do 215 namenila za delovanje knjižnice 227.000,00 EUR. Ugotavlja 
tudi, da nekatere občine v UE Lendava  svojih obveznosti ne izpolnjujejo. Predlagal je, da se ta tematika 
obravnava na eni izmed naslednjih sej OS in da se na sejo povabi tudi direktorja Knjižnice v Lendavi.   
Opozoril je na skorajšnjo objavo razpisov Evropskega sklada za regionalni razvoj za predložitev projektov v 
okviru programa sodelovanja Slovenija-Avstrija, kjer je za sofinanciranje projektov na voljo 44,9 mio EUR ESRR 
sredstev. Lahko bi se prijavili s sanacijo Kleklovega doma, saj bo razpis namenjen tudi razvoju kulturne 
dediščine.  
 
Župan je povedal, da imamo nekaj projektov v pripravi in v kolikor bomo izpolnjevali razpisne pogoje se bomo tudi 
prijavili na razpise Evropskega sklada za regionalni razvoj. Čakamo tudi na javni razpis Programa sodelovanja 
Interreg V-A Slovenija-Hrvaška za obdobje 2014-2020. 
  
Miha Horvat, član OS, je vprašal ali se bo naša občina priključila pobudi Skupnosti občin Slovenije za 
organiziranje dneva ODPRTA VRATA OBČIN in predlagal, da se pridružimo akciji in s tem pokažemo, da smo 
odprta in občanom prijazna občina. 
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Župan je povedal, da so vrata občine občanom odprta vsak dan, da pa se lahko pridružimo akciji in občane 
povabimo na dan odprtih vrat, ki bo 17. februarja 2016. Obvestila bodo posredovana v vsako gospodinjstvo. 
 
Župan je povabil prisotne na občinsko proslavo ob slovenskem kulturnem prazniku, v sklopu katere bo potekala 
tudi uradna otvoritev novega vrtca v Črenšovcih. Prireditev bo v petek, 5. februarja 2016, ob 18. uri v telovadnici 
Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  20. uri. 
 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 

 

 
 
 
 
 


